
Informacja nr 13/2/2012 
o pracy Rady Miejskiej Legnicy 

w okresie mi ędzy sesjami 
 
 W okresie od 24 stycznia do 20 lutego 2012 r. odbyła się XVI sesja Rady, 6 posiedzeń 
Komisji problemowych Rady.  
 
1. Przewodnicz ący Rady: 

• przekazał radnym materiały sesyjne oraz ustalił porządek obrad XVII sesji Rady Miejskiej, 
• koordynował pracę Rady w okresie między sesjami, 
• przekazał do publicznej wiadomości komunikat o moŜliwości składania wniosków 

o przyznanie w roku 2012 tytułu Honorowego Obywatela Miasta Legnicy, Nagrody Miasta 
Legnicy i odznaczeń „ZasłuŜony dla Legnicy”. 
 

Przewodnicz ący przekazał Prezydentowi: 
• interwencję mieszkańców ul. Kosmicznej w sprawie likwidacji uciąŜliwej działalności myjni 

samochodowej, 
• wniosek kierownika apteki św. Marka o dokonanie korekty w dyŜurze apteki, 
• zapytanie o realizację wniosku  dotyczącego przekształcenia prawa uŜytkowania 

wieczystego nieruchomości w prawo własności w odniesieniu do zapisów uchwały 
Nr XV/149/11 z 27.12.2011 r. w  sprawie warunków udzielenia bonifikat od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 
stanowiących własność gminy Legnica, 

• pismo Fundacji Familijny Poznań w sprawie nawiązania współpracy w zakresie 
prowadzenia placówek oświatowych, 

• wniosek lokatorów mieszkania o wykup zajmowanego lokalu z bonifikatą, 
• wezwanie  Centrum Nauki i Biznesu „śak” Sp. z o.o. do usunięcia naruszenia prawa 

dotyczącego uchwały Nr XLVI/383/09 z 26.10.2009 r. w sprawie trybu udzielania 
i rozliczania dotacji  niepublicznym i publicznym szkołom i placówkom prowadzonym przez 
osoby prawne i fizyczne a takŜe trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania, 

• zapytanie mieszkańca w sprawie moŜliwości wykupu mieszkania z bonifikatą. 
 

Radnym: 
• apel Dolnośląskiego Kuratora Oświaty o wsparcie finansowe leczenia gimnazjalistki 

z Bierutowa po cięŜkim wypadku, 
• sprawozdanie Prezydenta Miasta Legnicy o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

legnickich szkół za 2011 r., 
• uchwały RIO w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu miasta Legnicy na 

rok 2012 oraz moŜliwości sfinansowania deficytu budŜetu Miasta Legnicy na rok 2012. 
  
Wojewoda Dolno śląski stwierdził niewa Ŝność  § 3 pkt 3 uchwały Nr  XV/149/11 z 27.12.2011 r.  
w sprawie warunków udzielenia bonifikat od opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania 
wieczystego w prawo własności nieruchomości stanowiących własność gminy Legnica. 
 
2. Komisje Rady: 
 
Komisja Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej  odbyła posiedzenie, na którym: 

• przyjęła do akceptującej wiadomości informację nt.: 
� „Likwidacja barier architektonicznych i technicznych w Legnicy”. 
� „Zabezpieczenie usług opiekuńczych osobom chorym, niepełnosprawnym w domu”. 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
• zapoznała się: 

� uchwałą nr II/32/2012 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu 
z dnia 27 stycznia 2012 roku w sprawie opinii o moŜliwości sfinansowania deficytu budŜetu 
Miasta Legnicy, przedstawionego w uchwale Nr XV.146.11 Rady Miejskiej Legnicy z dnia 27 
grudnia 2011 r. w sprawie budŜetu miasta Legnicy na rok 2012.  

� uchwałą nr II/33/2012 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu 
z dnia 27 stycznia 2012 roku w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Miasta 
Legnicy, przedstawionej w uchwale Nr XV/145/11 Rady Miejskiej Legnicy z dnia 27 grudnia 
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2011 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy oraz uchwale nr XV/146/11 
Rady Miejskiej Legnicy z dnia 27 grudnia 2011 r. w sprawie budŜetu miasta Legnicy na rok 2012. 

� pismem Kuratorium Oświaty we Wrocławiu skierowanym do Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Legnicy – prośba o udzielenie pomocy finansowej 15-letniej uczennicy Gimnazjum w Bierutowie. 

 
Komisja Spraw Obywatelskich i Rodziny odbyła posiedzenie, na którym: 

• przyjęła informację nt. oceny stanu sanitarno-higienicznego zakładów produkcji i obrotu 
Ŝywnością na terenie miasta Legnicy z uwzględnieniem sklepików szkolnych. Komisja 
przyjęła wniosek o treści: Komisja wnosi o dostarczenie informacji nt. sposobu realizacji 
programów kierowanych do szkół przez państwową Stację Sanitarną w Legnicy ( „Moje 
dziecko idzie do szkoły”, zasady zdrowego Ŝywienia” ). 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne. 
 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu odbyła posiedzenie, podczas którego: 

• zwiedziła obiekty Galerii sztuki w Legnicy oraz przyjęła do akceptującej wiadomości 
informację dot. Działalności statutowej Galerii sztuki i prezentacji legnickiego środowiska 
plastycznego, 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne. 
 
Komisja Rewizyjna odbyła posiedzenie, na którym: 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
• zapoznała się z korespondencją, 
• powołała Zespół Kontrolny Nr 1 do zbadania skargi na Prezydenta Miasta Legnicy. 

 
Komisja Gospodarki odbyła posiedzenie, podczas którego:  
• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne. 
 
Komisja Bud Ŝetu i Finansów  - odbyła posiedzenie, na którym: 
• przyjęła do akceptującej wiadomości informację nt. Wydatki miasta na pomoc społeczną 

w 2011 r., zmiany w finansowaniu oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej, 
• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne. 
 

3. DyŜury radnych. 
Radni podczas dyŜurów przyjęli 13 interwencji mieszkańców, 4 załatwili we własnym zakresie, 
9 skierowano do Prezydenta Miasta celem rozpatrzenia.  
Interwencje dotyczyły:  
− zwiększenia ilości patroli straŜy miejskiej i policji w centrum miasta do godz. 2200, 
− zanieczyszczania terenów zielonych przez psy, 
− przyspieszenia procedury wykupu mieszkania, 
− umoŜliwienia nieodpłatnego korzystania z boiska bocznego przy stadionie, 
− ocieplenia ściany szczytowej w budynku komunalnym, 
− udzielenia pomocy przy remoncie dachu, 
− przydzielenia lokalu socjalnego, 
− udzielenia pomocy z uciąŜliwym sąsiadem, 
− zanieczyszczania piaskownicy psimi odchodami, 
− wymiany pieca w mieszkaniu komunalnym, 
− wyjaśnienia niesłusznego ukarania za przejazd autobusem MPK. 

 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie złoŜyli interpelacji, zapytań.  
 
Dyrektor Biura Rady 
 
Wiesława Kowalczyk 
 

Przewodnicz ący Rady 
 
 

Ryszard K ępa 


